

les dites copies au régistrateur de la division d'enregistrement du comté de Beauce, dans le District Electoral de Beauce, où toute personne pourra en avoir communication.

Les pétitionnaires ont nommé Messrs Taschereau et Pacaud, avocats, du village de Saint-Joseph, dans le district de Beauce, leur procureurs et agents, et ceux-ci ont élu domicile en leur bureau, rue du Palais de Justice, en le village de Saint-Joseph de la Beauce, en la maison de Joseph Lagueux.

G. O. TASCHEREAU,
Officier rapporteur,
District Electoral de Beauce.

Saint-Joseph Beauce, 2 mai 1891. 2319

Province de Québec, }
District d'Iberville. } *Dans la Cour Supérieure.*
No. 191.

Dame Emma Dubeau, de la ville de Saint-Jean, dans le district d'Iberville épouse de Jean-Baptiste Dubois, boucher et commerçant, du même lieu, dûment autorisée à ester en justice,

Demanderesse.

vs.

Le dit Jean-Baptiste Dubois, Défendeur.

Une action en séparation de biens a été, ce jour, instituée en cette cause.

GIRARD & QUESNEL,
Avocats de la Demanderesse.

Saint-Jean, 6 mai 1891. 2371

PROVINCE DE QUÉBEC.

MUNICIPALITÉ DU COMTÉ D'OTTAWA.

Avis public est par les présentes donné par le soussigné, P. Thos. Desjardins, secrétaire-trésorier :

Que le conseil de cette municipalité, à une session générale tenue le onzième jour de mars mil huit cent quatre-vingt-onze, a passé la résolution suivante :

" Que le territoire formant présentement partie de la municipalité du canton de Lochaber, et étant composé de tous les lots des premier et second rangs, et des lots Nos. 15, 16, 17, 18, 19, 20, 21, 22, 23, 24, 25, 26, 27 et 28 des troisième, quatrième, cinquième et sixième rangs du dit canton de Lochaber ; le dit territoire étant borné au sud par la rivière Ottawa, à l'ouest par le canton de Buckingham, au nord par la municipalité de la paroisse de Saint-Malachie, à l'est partie par le village de Thurso, et partie par le reste du dit canton de Lochaber ; soit et est par les présentes érigé en municipalité, sous le nom de " municipalité de la partie ouest du canton de Lochaber " ; et que copie de la présente résolution avec tous les documents nécessaires soient transmis au Lieutenant-Gouverneur en conseil, pour son approbation aux frais des pétitionnaires.

Que cette résolution a été approuvée par le Lieutenant-Gouverneur en conseil, le vingtième jour d'avril dernier, A. D. 1891.

Donné, à Hull, ce quatrième jour de mai mil huit cent quatre-vingt-onze.

2365 P. THOS. DESJARDINS,
Secrétaire-trésorier.

AVIS.

Avis est par le présent donné que, après la dernière publication de cet avis, une demande sera faite pour obtenir des Lettres Patentes afin d'incorporer les requérants et toutes autres personnes qui pourront devenir actionnaires de la dite compagnie à être créée en corps politique et incorporé.

1° Le nom de la compagnie proposée sera " Le Syndicat des propriétaires Vignerons de Bordeaux.

2° L'objet de cette compagnie sera de faire toutes les opérations et travaux se rattachant à la fabrication des vins avec du raisin sec, du commerce des dits vins et des industries qui en découlent.

of the petitioners, in delivering the said copies to the registrar of the registration division of the division of the county of Beauce, in the said Electoral District of Beauce, where all persons can have communication of the same.

The petitioners have appointed Messrs. Taschereau et Pacaud, advocates, of the village of Saint Joseph, in the district of Beauce, their attorneys and agents, and these have elected their domicile in their office, on Court House street, in the village of Saint Joseph of Beauce, in Joseph Lagueux's house.

G. O. TASCHEREAU,
Returning Officer for the
Electoral District of Beauce.

Saint Joseph, Beauce, 2nd May, 1891. 2320

Province of Quebec, }
District of Iberville. } *In the Superior Court.*
No. 191.

Dame Emma Dubeau, of the town of Saint Johns, in the district of Iberville, wife of Jean Baptiste Dubois, butcher and trader, of the same place, duly authorized to ester en justice.

Plaintiff.

vs.

The said Jean-Baptiste Dubois, Defendant.

An action en séparation de biens has been, this day, instituted in this cause.

GIRARD & QUESNEL,
Attorneys for Plaintiff.

Saint Johns, 6th May, 1891. 2372

PROVINCE OF QUEBEC

MUNICIPALITY OF THE COUNTY OF OTTAWA.

Public notice is hereby given by the undersigned, P. Thos. Desjardins, secretary-treasurer :

That the council of this municipality, at a general session held on the eleventh day of March, in the year one thousand eight hundred and ninety-one, adopted the following resolution :

" That the territory presently forming part of the municipality of the township of Lochaber, and being composed of all the lots of the first and second ranges, and of the lots Nos. 15, 16, 17, 18, 19, 20, 21, 22, 23, 24, 25, 26, 27, 28 of the third, fourth, fifth and sixth ranges of the said township of Lochaber ; the said territory being bounded on the south of Ottawa river, on the west of the township of Buckingham, on the north by the municipality of the parish of Sainte Malachie, on the east, partly by the village of Thurso and partly by the remaining part of the said township of Lochaber, be and the same is hereby erected into a municipality under the name of " Municipality of the west part of the township of Lochaber," and that copy of the present resolution, with all necessary documents be forwarded to the Lieutenant Governor in Council, for the approval of the same at costs of petitioners."

That this resolution has been approved by the Lieutenant Governor in Council, on the twentieth day of April last, A. D., 1891.

Given, at Hull, this fourth day of May, one thousand eight hundred and ninety-one.

2366 P. THOS. DESJARDINS,
Secretary treasurer.

NOTICE.

Notice is hereby given that, after the last publication of this notice, application will be made for Letters Patent constituting the petitioners and such other persons who may become shareholders of the company to be created a body politic and incorporated.

1° The corporate name of the company shall be " Le Syndicat des propriétaires Vignerons de Bordeaux."

2° The object for which incorporation is sought is to make all the operations works in connection with the fabrication of wines with dry grapes, or making business in wine and in any industries relating thereto.